
IFR Quarterly Survey
 2020年第四季國際機器人聯盟全球銷售季度調查

Company:

Contact:

Phone:

Email:

*1

America

Asia

Europe

Others

*2 Number of  employees *此題目為必填

*3 By what percentage rate did the following key figures change in Q4/2020 relative to the same quarter the year before?

*a) Turnover    營業額 x≤-20% -20%<x≤-10% -10%<x≤-5% -5%<x<0% x=0% 0%<x≤+5% 5%<x≤+10% 10%<x≤+20% x>+20%

美洲America 

Q4/2020

打*為必填之問題，如沒填寫將視為無效問卷。貴公司提交之問卷資料將保證最大的機密性IFR絕不會透露任

何公司的個人數據，只有直接參與調查評估的IFR相關統計部門工作人員可以查看數據。

Questions marked with an asterisk(*)are mandatory. If these are incomplete,the questionaire will ve discared and you

will not receive  the results.IFR statiscal Department  guarantees the privacy of your data. Only staff directly involved  in

the evalutaion has access to company-level data. No company data will ever be revealed.

營業額的百分比加總需等於100%

目前此問卷只針對機器人供應商進行調查，請依照機器人業務銷售狀況進行回答

Currently,this survey is only conducted among robot suppliers.Please refer all your answers to your robot bussiness.

How does your turn over split between regions? This is a mandatory question.Please enter a value from 0% to 100%
貴司在各地區的營業額，請填數值0%~100%。*此題目為必填

*請填寫公司英文名稱

全職人員計算: 一週工作時數40小時算一個全職員工，2個員工一週內各工作20小時則視為1個全職員工

請在適當格子內進行勾選，與去年同期相比，2020第四季營業額及訂單量是否有變化?*此題目為必填

Please tick the appropriate box for each region. If ypur company business unit does not have business in a region, tick " "does not apply"".
 請在每個區域打勾。 如果您的公司/業務部門在某個地區沒有業務，請勾選“不適用”。

Employees associated with your business unit.Needed for witghting the answers.

員工總數

Full-time equvalents;example :if full time in your company means 40hrs/week,then 2 people working 20hrs/week each are 1 full-time equvalent.

與貴公司業務有相關聯的員工數

Percent of turnover.Must add up tp 100%. Needed for weighting the answers.



亞洲Asia

歐洲Europe 

*b)
Incoming Orders

訂單量 x≤-20% -20%<x≤-10% -10%<x≤-5% -5%<x<0% x=0% 0%<x≤+5% 5%<x≤+10% 10%<x≤+20% x>+20%

美洲America

亞洲Asia 

歐洲Europe 

主辦單位 執行單位
台灣智慧自動化與機器人協會

40852臺中市南屯區精科路26號4樓

email:fion@tairoa.org.tw, Phone:04-2358-1866分機:14

Dr.Christopher Muller, Director IFR Statistical Department

Lyoner Str. 18, 60528 Frankfurt am Main, Germany

email: cm@ifr.org, Phone: +49 69 6603 1191

Thanks you for your cooperation. 非常感謝您的配合填寫調查問卷


